

**AEON Credit Card “AEON Card JAL Special Promotion” Terms & Conditions:**



1. The Promotion Period is from 12 December 2022 to 31 December 2022 (Both dates inclusive) (Promotion Period).
2. The Promotion is only applicable to Cardholders of AEON Card JAL (“Eligible Cardholders”) issued by AEON Credit Service (Asia) Co., Ltd (“AEON”).
3. Eligible Cardholder can enjoy the following exclusive offer (“Offer”) provided by JAL by booking the flight ticket through “Business On Web (BOW)” and settle the payment by AEON Card JAL.  
**Offer:** Discounted Japan Airlines (“JAL”) round-trip fares from Hong Kong to Japan
4. Book the flight through “Business On Web (BOW)” as below:  
Step 1: Visit <https://social.jal.co.jp/oOc>  
Step 2: Settle the payment by AEON Card JAL
5. The Promotion’s Ticket Issuance Period is from 12 December 2022 to 31 December 2022 (both dates inclusive) and the applicable departure date of the ticket is from 12 December 2022.
6. All prices are charged in Hong Kong dollars.
7. Advance reservation, fares, and ticketing restrictions apply. Terms & condition apply for Rebooking, cancellation and refund. For details, please refer to fare rules on the reservation website.
8. Fares are subject to seat availability, seasonality, and flight restrictions.
9. For JAL Conditions of Carriage (International Passengers and Baggage) please visit:  
<https://www.jal.co.jp/en/inter/carriage>.
10. The Promotion cannot be exchanged for cash, credit, or kind.
11. The Promotion cannot be availed in conjunction with any other existing promotion of JAL.
12. For any inquiries regarding ticket charges and refunds, please contact JAL Contact Center at (852) 3919-1111.
13. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

**AEON 信用卡「AEON Card JAL 獨家機票優惠」推廣之條款及細則：**



**JAPAN AIRLINES**

1. 推廣期由 2022 年 12 月 12 號至 2022 年 12 月 31 號(首尾兩日計算在內) (「推廣期」)。
2. 此推廣只適用於持有由 AEON 信貸財務(亞洲)有限公司(「AEON」)所發行之 AEON Card JAL 之持卡人(「合資格持卡人」)。
3. 合資格持卡人須以 AEON Card JAL 經日本航空網上訂票系統「Business On Web (BOW)」訂票及簽賬可享下述獨家優惠。

**優惠:**日本航空由香港往日本的來回機票折扣

4. 日本航空網上訂票系統「Business On Web (BOW)」之訂票如下:  
步驟 1：前往 <https://social.jal.co.jp/oOc>  
步驟 2：以 AEON Card JAL 簽賬
5. 此推廣之機票出票日期由 2022 年 12 月 12 日至 2022 年 12 月 31 日。機票之出發日期由 2022 年 12 月 12 日起。
6. 所有價格均以港幣為單位。
7. 機票需要提前預訂並受機票條款及細則約束。更改機票、取消或退票均受條款及細則約束，詳情請於訂票時細閱機票條款。
8. 票價隨座位空缺、淡旺季及航班而定。
9. 有關日本航空國際線運送條款(旅客及行李)請瀏覽: <https://www.jal.co.jp/en/inter/carriage>。
10. 此優惠不能兌換成金錢，信用額或其他獎賞。
11. 此優惠不能與日本航空之其他優惠同時使用。
12. 如有任何機票更改或退票查詢，請聯絡日本航空訂位部 (852) 3919-1111。
13. 此條款及細則之英文和中文版如有任何歧異，概以英文版為準。